

Submission deadline: Nov. 25th, 2023



icmss_icmss@163.com

2024 the 8th International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences (ICMSS 2024)

2024 the 8th International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences (ICMSS 2024) will be held during **January 12-14, 2024** in **Wuhan, China**. It is sponsored by Wuhan University, China, hosted by School of Computer Science of Wuhan University, supported by University of Geoscience(Wuhan), China, etc. The aim of this conference is to provide a forum for the presentation and discussion of emerging management engineering, software engineering and service sciences and for professional interactions. Additionally, it serves as a conduit for channeling advanced technology to the regional industry.

Accepted and presented papers will be published into ICMSS 2024 Conference Publishing Services (CPS), indexed by Ei Compendex, Scopus, like the previous 7 years.

ICMSS 2017-2023 conference proceedings has been indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICMSS 2023 IEEE Conference proceedings (ISBN: 978-1-6654-5605-0), indexed by Ei Compendex and Scopus.

Conference Committees

- **International Advisory Committee**
Witold Pedrycz, University of Alberta, Canada
- **Conference Chair**
Yulin Wang, Wuhan University, China
- **Publication Chair**
Tadashi Dohi, Hiroshima University, Japan
- **Publicity Chairs**
Dazhao Cheng, Wuhan University, China
Jianjun Li, Hangzhou Dianzi University, China
- **Regional Chair**
Yanfu Li, Tsinghua University, China
- **Program Chairs**
Hongmei Shan, Xi'an University of Posts and Telecommunications, China
Chuan Qin, University of Shanghai for Science and Technology, China
- **Program Co-Chairs**
Feng Gu, The City University of New York, USA
Hui Tian, National Huaqiao University, China
- **Steering Chair**
Balsam A. Mustafa, University Malaysia Pahang (UMP), Malaysia

Speakers



Prof. Hai Jin
IEEE Fellow, CCF Fellow,
Changjiang Distinguished Professor

Huazhong University of Science and Technology, China



Prof. Qing Li
IEEE Fellow, Head of the Department of Computing

Hong Kong Polytechnic University, China



Prof. Yanfu Li
Director of Institute for Quality & Reliability

Tsinghua University, China



Prof. Dazhao Cheng
IEEE Senior Member, Vice Dean of the School of Computer Science

Wuhan University, China



Prof. Chuan Qin
University of Shanghai for Science and Technology,
China

Topic about Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences:

- Track 1. Management Science
 - Track 2. Software Engineering
 - Track 3. Computer Science and System
 - Track 4. Service Sciences
- More topics, please visit at <http://www.icmss.org/cfp.html>

Submission

Electronic Submission System
Template Download

Please note that the submitted paper should be no less than 4 pages.

投稿截止时间: 2023年11月25日

录用通知时间: 2023年12月20日

2024年第八届管理工程、软件工程与服务科学国际会议 (ICMSS 2024)

ICMSS会议已于2017-2020年在武汉成功举办, 2021年至2023以全网络的形式(因疫情)举办, 感谢大家的参与。同时欢迎大家参加2024年第八届管理工程、软件工程与服务科学国际会议, 该会议由中国武汉大学主办, 武汉大学计算机学院承办, 并得到中国地质大学支持。本次会议将于**2024年1月12-14日**在**武汉**召开, 仅代表大会组委会, 欢迎各界人士参加这次盛会。

如往届会议一样, 大会录用论文将出版到ICMSS 2024会议论文集, 该论文集将提交CPS上线, 录入IEEE xplore数据库, 并被EI核心, Scopus等检索。

所有成功发表在ICMSS2023会议论文集上的文章已被IEEE xplore成功收录, 并已被EI核心和Scopus检索。

ICMSS 2023 IEEE Conference proceedings (ISBN: 978-1-6654-5605-0), indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICMSS 2024 会议委员会

- **International Advisory Committee**
Witold Pedrycz, University of Alberta, Canada
- **Conference Chair**
Yulin Wang, Wuhan University, China
- **Publication Chair**
Tadashi Dohi, Hiroshima University, Japan
- **Publicity Chairs**
Dazhao Cheng, Wuhan University, China
Jianjun Li, Hangzhou Dianzi University, China
- **Regional Chair**
Yanfu Li, Tsinghua University, China
- **Program Chairs**
Hongmei Shan, Xi'an University of Posts and Telecommunications, China
Chuan Qin, University of Shanghai for Science and Technology, China
- **Program Co-Chairs**
Feng Gu, The City University of New York, USA
Hui Tian, National Huaqiao University, China
- **Steering Chair**
Balsam A. Mustafa, University Malaysia Pahang (UMP), Malaysia

• 会议主讲人



金海教授, 华中科技大学

IEEE会士, 中国计算机学会会士, ACM终身会士, 长江学者



李青教授, 香港理工大学

IEEE会士, 香港理工大学电子计算系主任



李彦夫教授, 清华大学

清华大学质量与可靠性研究院院长



程大钊教授, 武汉大学

IEEE高级会员, 武汉大学计算机科学学院副院长副院长



秦川教授, 上海理工大学

联系我们



icmss_icmss@163.com



[asr2020217](https://www.icmss.org/)

• 关于投稿

征稿主题:

1. 管理科学
 2. 软件工程
 3. 计算机科学与系统
 4. 服务科学
- 详细信息 (点击)

*投稿论文需满足会议格式要求, 下载论文格式模板。

*ICMSS 2024国际学术会议官方语言为英语, 只接受英文论文, 投稿者务必用英语撰写论文。

*文章长度不得少于4页, 超出5页需要支付相应的超页费。投稿时MS Word 版本及PDF版本均可。文章页数不够, 可能会导致直接拒稿。

电子投稿系统 (点击投稿)